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petra Fišerová
Omluveni:
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1. Náptň činnosti pracovní skupiny, zp sob práce

Byla prezentována rozvaha o činnosti pracovní skupiny. P ítomní souhlasí s tím, že se pracovní skupina
Programu regenerace bude věnovat těmto tématrjm: Program regenerace městské památkové zóny vč.
konkrétních reallzací, rozvoj města (nové využití pro opuštěné objekty: budova b,valé městské spo itelny,
budova b, valého gymnázia, rlčelnějšívyužití severní části č.p. 1 ad.), p íspěvky města na obnovu objektri na

zemí města ad. V rámci pracovnískupiny budou tato témata diskutována, p ítomníse budou podílet na

vytvá ení koncepčních materiál souvisejících zejména se /stavebním/ rozvojem města.

p ítomní se dále shodli na tom, že zprisob rozdělování p íspěvk MK ČR na obnovu kulturních památek
v rámci ,,Programu obnovy kulturních památek prost ednictvím obcí s rozší enou p sobností" v pracovní
skupině nově projednáván nebude.

p ítomní souhlasí s navržen, m zp sobem práce ve skupině: pracovníci oddělení pp navrhnou pro8ram
sch zky, ten projednají s p edsedou pracovní skupiny a ve spolupráci s ním bude navržen termín konání
pracovní schrizky. Pracovníci oddělení PP svolají sch zku (osloví členy}, p ipraví podklady, sepíšou zápis,
projednají s p edsedou, rozešlou člen m. Jednotliví členové skupiny a pracovníci oddělení PP budou
prriběžně pracovat na domluven, ch rikolech, Četnost schrjzek pracovnískupiny bude dle pot eby.

2.Zprávv z oddělení památkové péče MěÚ Jilemnice

- projekt rekonstrukce zahradního domku postupuje, ovšem pomaleji než bylo smluveno. V roce 2019
(duben) by měly br t stavební práce dokončeny a bude instalována nová expozice (v p ízemí historie
zahradního domku, archeologické nálezy, objev kostela sv. Alžběty), Vytičtovánídotace v rámci Programu
regenerace bylo p ipraveno v termínu, J. Nonnerová ho odvezla poskytovateli dotace (MKČR} osobně.

- město Jilemnjce podalo p ihlášku do soutěže o Cenu za nejlepší p ípravu a realizaci Programu regenerace
MPR a MPZza rok 2018. V minulém tt dnu zavítala do Jilemnice komise za ričelem získáníinformacípro
vyhodnocení krajského kola soutěže (pracovníci NPÚ, MMR a krajské sekce SHS ČVtS), Vedení města,
pracovníci oddělení PP i členové pracovnískupiny se této komisivěnovali, podrobně prezentovali spěchy
let minul, ch, plány i obtíže. v, sledky krajského kola byly vyhlášeny až po pracovní sch zce: Jilemnice se
umístila na t etím místě za první Lomnicí nad Popelkou a druht m Nov, m Borem.

- je zpracován projekt,,Revitalizace návršíStan h bitovvJilemnici". Byly p ipraveny podklady pro zadání
ve ejné zakázky. Práce by měly b,it realizovány v roce 2019.

- byl zpracován projekt rn měny st ešní krytiny na historické budově školy č.p. 288 (v, měna dožil,ch
vláknocementovl ch šablon za b idlici). projekt byl projednán v rámci správního ízení s orgány státní
památkové péče, byl zpracován rozpočet. V roce 2019 by měla bt t realizována část prací. Tato stavební
akce byla za azena do Anketního dotazníku programu regenerace MPR a MPZ.

- byl zpracován projekt na v, měnu st ešní krytiny na objektech č.p. 101 a 103, Tento je aktuálně
projednáván s orgány státní památkové péče. Velká část prací by měla bt t realizována letos (2019).

- byl zpracován projekt na stavební ripravy jižní části domu č.p. 70 (sociální byty). Ten je v současné době
projednáván s orgány státní památkové péče.

- na oddělení památkové péče p ibyla pracovní síla na 0,3 prac. vazku - od 07l2OL8 do 06/2019
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3. Podium v zámeckém parku

Bylo zastaveno projednávání návrhu rekonstrukce a zastřešení jeviště. Stávající betonové jeviště bude
odstraněno, volný prostor bude zasypán zeminou. Bude ponecháno připojenído el. sítě.

Přítomnídiskutovali o využitízadní části parku, prostoru pod zahradním domkem i vhodném prostoru pro
konání větších kulturních akcí. Došli k těmto závěrům:

* Je třeba hledat akusticky neexponovaný prostor pro větší kulturní akce. Nabízí se např. areál
koupaliště, areál b,ývalého pivovaru. Větší kulturní akce by se neměly konat v zámeckém parku.
(úkol pro všechny členy procovní skupiny).

* V místě zrušeného podia je možné vybudovat zákoutí se sezením pro návštěvníky parku.
V souvislosti s jeho vybudováním by mohla být vybudována i nová pěšina.

* Ve střední či zadní části zámeckého parku je možné vybudovat altán, existují pro něj i historické
předlohy, Je ovšem obtížné zamezit jeho zneužívánínepřizpůsobivýmiosobami.

* Přítomnídoporučují zadat zpracovánístudie, posléze i projektové dokumentace úprav zámeckého
parku zahrnující: zrušení betonového podia, umístění posezení v místě b,ývalého podia, vybudování
přístupové pěšiny k tomuto posezení, návrh altánu a jeho umístěnív rámci parku.

* V souvislosti s realizací rekonstrukce zahradního domku (plánované dokončení 2019) by měl b,it
nalezen také způsob využití zahrady pod zahradním domkem. Ten by bylo vhodné v relativně
krátkém časovém horjzontu po dokončení rekonstrukce zahradního domku rovněž realizovat. Na
příštíschůzce budou představeny možnosti využitízahrady zpracované v letech minulých (oddělení
PP) a rovněž půdorysy zahradního domku (z projektu rekonstrukce) a situace stavby zahrnující i
zahradu pod zahradním domkem (odděleníPP).

r'. Jaký objem finančních prostředků je pro rok 2019 vyhrazen na f rozvojové/ studie? (oddělení PP)

4. Nový pivovar č.p. 70 v Jilemnici

- prezentace projektu rekonstrukce bytu po panu Martincovi (,,Sociální byty v jižníčásti č.p. 70 v Jilemnici")
byla přeložena na příští pracovníschůzku (oddělení PP). Spolu s tímto zápisem budou rozeslány také rnýkresy

úprav v .pdf formátu.

- by|y diskutovány možnosti využití celého areálu b,ývalého pivovaru vč. aktuálního stavu vlastnictví
jednotlivých objektů. Přítomní doporučují:

o město by mělo znovu vejít do jednání s Agrojilmem, s.r.o., vlastníkem st.p.č. 7012,7I a 73 v areálu
býv. pivovaru. Využívá vsoučasné době tyto pozemky a budovy na nich? Vjakém jsou stavu? Je
reálné obnovení jednání o odkupu těchto nemovitostí městem? (Tento zópis bude předón Radě
města jako podnět k jednóní.)

o v případě, že by nebylo možné do úvah o využití areálu pivovaru zahrnout i výše jmenované
pozemky, zaměřme pozornost na dům č.p. 70 (ve vlastnictví města Jilemnice}. Bude zmapována
situace - v,ýchozí pozice pro navrhování. Jak jsou prostory využívány, v jakém jsou stavu, jaké jsou
nájemní smlouvy ad, Na přespříštíschůzku je naplánována prohlídka objektu (nutno zajistit klíče)
(oddělení PP),

o další postup přípravných prací bude upřesněn na další schůzce pracovní skupiny

5. Budova bývalé městské spořitelny v Jilemnici

- po zevrubné diskuzi dospěli přítomník závěru, že město Jilemnice má zájem zapojit se do obnovy objektu.
Je ovšem nutné připravit alespoň hrubý návrh využití objektu. Do této doby zpracované varianty využití jsou
z velké části již neaktuální (úřady uvažované k přestěhování do objektu byly již přestěhovány do jiných
objektů v Jilemnici, popř. i jinde). V současné době se nabízí objekt využít např. pro potřeby městského
úřadu přestěhovat úřady zbudovy ,C",y úvahu připadá rovněž knihovna, popř. kanceláře Úřadu práce.
V budově by také mohl b,it zřízenbyt,2 kanceláře, zůstat by zde mělo informačnícentrum. Padltéž návrh
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na přestěhování ZUŠ z vily ve Valdštejnské ulici a též návrh zřídit zde provozovnu stravování
samoobslužného či jiného žádaného a cenově dostupného stravování. Do příští schůzky budou prověřeny
možnosti Ll Úřad práce (V, Richter),2/ knihovna (J. Luštinec),3/ zvŠ (p. Fišerová).

- přítomní se jednoznačně shodli na tom, že budova býv. městské spořitelny je stavbou předurčenou svou
honosností k využití pro některou ze služeb veřejnosti.

- přítomní dále připomněli, že pokud by byl objekt ve vlastnictví města, bylo by možné na jeho obnovu získat
finanční prostředky z něktených dotačních programů - přednostně právě z Programu regenerace MPR a
MPZ. Nikdo nechce na hlavním jilemnickém náměstí ruinu, o objekt je třeba se starat.

- je účelné promyslet, k jakým dalším účelům by mohla být budova využita (úkol pro všechny členy pracovní
skupiny).

- po zjištění/prověření výše nastíněných možností bude připravena rozvaha pro další postoupení
zastupitelstvu města (jako součást odůvodnění, proč usilovat o koupi stavby).

6. Zahradní domek v zámeckém parku - fasáda

- přítomným byly představeny varianty barevného i architektonického pojetí fasády domku. Přítomní se
shodli na variantě bez okenních šambrán.

Doporučení radě města:

L{}OL9 Pracovnískupina Programu regenerace doporučuje radě města znovu vejít do jednání s Agrojilmem,
s.r,o., vlastníkem st.p.č. 7Ol2,7L a 73 v areálu býv. pivovaru. Využívá v současné době tyto pozemky a
budovy na nich? V jakém jsou stavu? Je reálné obnoveníjednání o odkupu těchto nemovitostí městem?

Příští schůzka pracovní skupiny Programu regenerace se uskuteční
7 . 2. 2OL9 v LO:OO v kancelá i starosty

Program p íští schrizky:
- koly z minulé sch zky,
- městsk, grantorn program (Podpora obnovy objekt na zemí města Jilemnice),
- Program regenerace - schválenífinančních podílti na vybrané akce (bude-li do té doby známa fin. kvóta),
- chceme pouť v centru města a jakou?,
- kam p emístit d evěného Krakonoše z podloubí radnice?

- sepsala PeFi 25. 1. 2019 -
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